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SĒDES  PROTOKOLS 
Baloži, Ķekavas novads 

 

2023.gada 21.jūnijs                                                                                            protokols Nr. 13. 
 

 

Kārtējā atklātā domes sēde 

- izsludināta 16.06.2023.plkst. 08:59 

- atklāta 21.06.2023. plkst. 09:00 

 

Darba kārtība 

Attīstības komitejas jautājumi 

1. Par precizējumiem Ķekavas novada domes 2023.gada 11.janvāra domes lēmumā Nr. 14;  

2. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā  “Avotnieki”, 

Baldones pagastā;  

3. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamā īpašuma “Pie Bērzes upes”,  

Daugmales pagastā, sadalei;  

4. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamā īpašuma “Dravnieki” 

Daugmales pagastā, sadalei;  

5. Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu Nr. SN-TPD-4/2023 apstiprināšanu;  

6. Par detālplānojuma “Ābranti (2.kārta)” grozījumu apstiprināšanu nekustamajā īpašumā 

“Ābranti”, Vimbukrogā, Ķekavas pagastā;  

7. Par detālplānojuma “Jaungaņģi” apstiprināšanu, Ķekavā. 

Izglītības, kultūras un sporta jautājumi  

8. Par grozījuma izdarīšanu Ķekavas novada domes 2023.gada 5.aprīļa  lēmumā Nr.26, 

protokols Nr.7;  

9. Par sadarbības līguma parakstīšanu par atbalsta programmas "Atbalsts Ukrainas un Latvijas 

bērnu un jauniešu nometnēm" īstenošanu;  

10. Par deklarācijas par vēsturiskajiem notikumiem Ķekavas novadā un turpmāku rīcību 

vēsturiskās atmiņas saglabāšanai apstiprināšanu. 

Īpašumu komitejas jautājumi  

11. Par zemes piešķiršanu nomā I.K. uz daļu no pašvaldības nekustamā īpašuma “Spriegumi”, 

Ķekavā;  

12. Par zemes piešķiršanu nomā L.U. uz daļu no pašvaldības nekustamā īpašuma “Spriegumi”, 

Ķekavā;  

13. Par nekustamā īpašuma Agatas iela 12, Baložos, izsoles rezultātu apstiprināšanu;  

14. Par nekustamā īpašuma "Aviators 104", Dzērumos, Ķekavas pagastā, izsoles rezultātu 

apstiprināšanu;  

15. Par nekustamā īpašuma "Restaurators 157", Dzērumos, Ķekavas pagastā, izsoles rezultātu 

apstiprināšanu;  

16. Par nekustamā īpašuma "Rozītes Nr.49", Baldones pagastā, izsoles rezultātu apstiprināšanu;  

17. Par nedzīvojamo telpu Nr.1 un Nr.5 nomas tiesības izsoli pašvaldības nekustamajā  īpašumā, 

Meistaru ielā 43, Valdlaučos, Ķekavas pagastā;  

18. Par ceļa reālservitūta nodibināšanu pašvaldības nekustamā īpašuma „Mežs Nr.45”,  zemes 

vienībā ar kadastra apzīmējumu 8070 008 1147, Odukalnā, Ķekavas pagastā. 

 

mailto:novads@kekava.lv
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Apvienotās komitejas jautājumi  

19. Par sadarbības līguma slēgšanu ar “Daugmales pilskalns” īpašnieku;  

20. Par nekustamā īpašuma "Radiotehnika 20", Dzērumos, Ķekavas pagastā, atsavināšanu;  

21. Par nekustamā īpašuma Lauku iela 15, Baldonē, atsavināšanu;  

22. Par nekustamā īpašuma Draudzības iela 1A, Baldonē, atsavināšanu;  

23. Par nekustamā īpašuma Kalna iela 2, Baldonē, atsavināšanu;  

24. Par nekustamā īpašuma "Elkšņukalni", Baldones pagastā, atsavināšanu;  

25. Par Ķekavas novada bērnu tiesību aizsardzības sadarbības grupas sastāva maiņu;  

26. Par projekta “Reģionāla mēroga veloinfrastruktūras attīstība Rīgas metropoles areālā, 

Ķekavas novadā” iesnieguma iesniegšanu un īstenošanu;  

27. Par  projekta “Zaļā pārkārtošanās mazpilsētās pie transporta koridoriem” (EcoCore) 

īstenošanu;  

28. Par  projekta “Līdzāspastāvēšanas un atvērtas pārvaldības aģenti  (Agents of Co-existence)” 

īstenošanu;  

29. Par aizņēmuma ņemšanu projekta “Pašvaldības nozīmes koplietošanas ūdensnoteka, 

meliorācijas kadastra numurs 413241:00, pik. 00/00 -45/10 atjaunošana Ķekava, Ķekavas 

pagasts, Ķekavas novads” būvdarbiem;  

30. Par Ķekavas novada pašvaldības sadarbību grantu programmas  „(ie)dvesma“ īstenošanai;  

31. Par konkursa izbeigšanu telpu nomai/pirkumam sporta izglītības un iedzīvotāju veselīga 

dzīvesveida veicināšanas nodrošināšanai;  

32. Par naudas balvas piešķiršanu sportistiem;  

33. Par Ķekavas novada pašvaldības publiskā pārskata  par 2022. gadu apstiprināšanu;  

34. Par grozījumiem Ķekavas novada pašvaldības 2023. gada budžetā (otrie);  

35. Par darba tiesisko attiecību turpināšanu ar Ķekavas novada pašvaldības izpilddirektoru 

Jolantu Jansoni un viņas iecelšanu Ķekavas novada pašvaldības izpilddirektora amatā;  

36. Par Ķekavas novada pašvaldības dalību biedrībā “Rīgas un Pierīgas pašvaldību apvienība 

“RĪGAS METROPOLE””;  

37. Par Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada centrālā administrācija”  dalību 

biedrībā “Latvijas tūrisma informācijas organizāciju asociācija “LATTŪRINFO””;  

38. Par Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada bāriņtiesa” dalību biedrībā 

“Latvijas bāriņtiesu darbinieku asociācija”;  

39. Par Ķekavas novada pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas Pilsētu savienība”;  

40. Par Ķekavas novada pašvaldības dalību biedrībā “Partnerība “Daugavkrasts””;  

41. Par Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada centrālā administrācija” dalību 

biedrībā “Latvijas Lauku tūrisma asociācija “Lauku ceļotājs””;  

42. Par Ķekavas novada pašvaldības dalību biedrībā “Zemgales Tūrisma Asociācija”;  

43. Par Ķekavas novada pašvaldības dalību biedrībā “Sporta klubs Ķekavas novads”;  

44. Par Ķekavas novada pašvaldības dalības izbeigšanu biedrībā “Zied zeme”;  

45. Par dalību biedrībā "Pierīgas tūrisma asociācija".  

Piebalsotie jautājumi 

46. Par nekustamā īpašuma "Rukolas", Plakanciemā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, izsoles 

rezultātu apstiprināšanu; 

47. Par finanšu līdzekļu piešķiršanu Ķekavas novada sporta skolas brīvās cīņas audzēkņa L.K. 

dalībai Latvijas brīvās cīņas izlasē, gatavojoties startam 2023.gada Eiropas čempionātam 

Ungārijā. 
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Sēdi vada - domes priekšsēdētājs Juris Žilko. 

Sēdi protokolē - sekretariāta vadītāja Vija Milbrete.  

Sēdē piedalās:  

Deputāti ar balsstiesībām:  

Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks.  

Pašvaldības darbinieki:  

Izpilddirektore Jolanta Jansone;  

Centrālās administrācijas - 

Administratīvās pārvaldes vadītājs Māris Zelčs, Sabiedrības informēšanas un mārketinga daļas 

vadītāja Margrieta Akmens, juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne;  

Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītāja Kristīne Danovska, projektu vadītājs Māris Ozoliņš. 

Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes izglītības kvalitātes procesu vadītāja Ilze Lisovska; 

Īpašumu pārvaldes vadītāja vietniece Andra Vanaga; 

Finanšu pārvaldes vadītāja Anda Pūriņa; 

Bāriņtiesas locekle Inese Zenkova. 

Sēdē nepiedalās: Andris Vītols. 

 

 

Sēdes norise tiek fiksēta audio un videoierakstā. 

Juris Žilko atklāj domes sēdi. 

 

 

 

Par darba kārtību 

Žilko informē par izsludināto darba kārtību un piedāvā to papildināt ar diviem steidzamiem 

jautājumiem. Žilko sniedz informāciju par piebalsojamiem jautājumiem un pamato to iekļaušanu 

domes sēdes darba kārtībā. Viņš iesniedzis atbilstošus priekšlikumus.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Jura Žilko –  

Par nekustamā īpašuma "Rukolas", Plakanciemā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, 

izsoles rezultātu apstiprināšanu, 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, 

Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
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2.priekšlikums no Jura Žilko –  

Par finanšu līdzekļu piešķiršanu Ķekavas novada sporta skolas brīvās cīņas audzēkņa 

L.Korotkija dalībai Latvijas brīvās cīņas izlasē, gatavojoties startam 2023.gada Eiropas 

čempionātam Ungārijā, 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, 

Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Priekšlikumi atbalstīti, papildina darba kārtību un Žilko aicina apstiprināt papildināto sēdes 

darba kārtību. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt domes 2023.gada 21.jūnija sēdes darba kārtību. 

 

 

 

ATTĪSTĪBAS KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

1. 
Par precizējumiem domes lēmumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.12:12) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – šā gada janvāra mēnesī dome pieņēma lēmumu par zemes 

ierīcības projekta apstiprināšanu, bet, diemžēl, Valsts zemes dienests vienai zemes vienībai bija 

izsniedzis kļūdainu kadastra numuru, kas arī ar šo lēmumu tiek precizēts. Komiteja lēmuma 

projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izteikt Ķekavas novada domes 2023.gada 11.janvāra lēmumu Nr. 14 citā redakcijā. 

Lēmums pielikumā.  
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2. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.13:56) 

Par jautājumu Karina Putniņa – šis un nākamie divi jautājumi ir saistīti ar Rail Baltica trases 

nospraušanu dabā, kurai no īpašumiem jāatdala nepieciešamās zemes platības. Šis lēmuma 

projekts paredz no īpašuma Avotnieki atdalīt nelielu zemes gabalu. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Avotnieki”, Baldones 

pagastā, saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

3. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.15:30) 

Par jautājumu Karina Putniņa – šis zemes ierīcības projekts tiks izstrādāts ar tādu pašu mērķi, 

lai atdalītu dzelzceļa trasei nepieciešamo zemes gabalu. Komitejā lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Pie Bērzes upes”, 

Daugmales pagastā, sadalei saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

4. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.17:05) 

Par jautājumu Karina Putniņa – šis ir trešais zemes ierīcības projekts, ar kuru atdalīs dzelzceļa 

trasei nepieciešamo zemes gabalu. Komitejā lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Dravnieki”, Daugavas 

pagastā, sadalei saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

5. 
Par saistošo noteikumu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.19:23) 

Par jautājumu Katina Putniņa – šis jautājums saistīts ar nākamo, kur detālplānojumam Ābranti 

izstrādāta otrā kārta. Līdz ar to vispirms jāatceļ saistošo noteikumu tā daļa, kurai izstrādāja 

grozījumus, un to var izdarīt, pieņemot jaunus saistošos noteikumus.  

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr. SN-TPD-4/2023 “Par 

Ķekavas novada domes 2009.gada 24.novembra saistošo noteikumu Nr. SN-TPD-

186/2009 “Par detālplānojuma nekustamam īpašumam “Ābranti (2.kārta)  Ķekavas 

pagastā, Ķekavas novadā apstiprināšanu ar Ķekavas novada Domes saistošajiem 

noteikumiem” atzīšanu par spēku zaudējušiem daļā par nekustamo īpašumu “Ābranti”, 

kadastra numurs 8070 008 0692, Vimbukrogā,  Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā” un to 

paskaidrojuma rakstu.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

6. 
Par detālplānojuma grozījumu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.22:07) 

Par jautājumu Karina Putniņa – šī ir otrā kārta šim detālplānojumam, kas paredz atlikušās 

zemes sadali trīs zemes gabalos, kā par to vienojušies īpašnieki, tas paredz arī komunikāciju 

izveidi. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt detālplānojuma “Ābranti (2.kārta)” grozījumus nekustamajā īpašumā 

“Ābranti”, Vimbukrogā, Ķekavas pagastā.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

7. 
Par detālplānojuma apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.24:27) 

Par jautājumu Karina Putniņa – detālplānojums atrodas A5 un A6 autoceļu krustojumā, 

detālplānojuma izstrāde uzsākta pamatojoties uz domes 2022.gada 9.novembra lēmumu, 

detālplānojums izstrādāts atbilstoši darba uzdevumam, tam ir notikusi publiskā apspriešana. 

Visi publiskajā apspriešanā izteiktie labojumi, kuri bija iespējami, ir paredzēti, līdz ar to 

sabiedrības iebildumi vairs nav saņemti, arī institūciju atzinumi ir pozitīvi. Komiteja lēmuma 

projektu atbalstīja.  

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt detālplānojumu “Jaungaņģi”, Ķekavā.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

 

IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA  

KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

8. 
Par grozījumiem domes lēmumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.26:40) 

Par jautājumu Ineta Romanovska – 2023.gada 19.aprīlī tika izdots izpilddirektores rīkojums par 

darba grupas izveidošanu divu iestāžu Ķekavas novada sporta aģentūras un Baldones sporta 

kompleksa reorganizācijai. Darba grupas uzdevums bija izstrādāt jaunās iestādes nosaukumu un 

nolikumu, iestāžu apvienošanas modeli un plānu ar konkrētu laika grafiku un jaunās iestādes 

struktūru, un šie dokumenti jāiesniedz domē. Darba grupas vadītājs šā gada jūnijā iesniedzis 

iesniegumu, kurā norāda uz darba grupas locekļu lielo noslodzi citos ikdienas darbos, kā arī 
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respektējot to, ka vasara tomēr ir atvaļinājumu laiks, tāpēc lūdz pagarināt darbu izpildes 

termiņu līdz šā gada 1.septembrim. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu sadaļā piedalās Cīrule, Romanovska, Aigars Vītols, Jerums. 

Jautājumu vairāk nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Jura Jeruma – 

Pagarināt termiņu līdz 2024.gada 1.septembrim, veicot atbilstošas izmaiņas, 

lēmumprojektā. 

Atklāti balsojot 

ar 7 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede, Ineta Lazda, Juris Jerums), “Pret” – 10 (Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis 

Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), “Atturas” – nav,  

“Nepiedalās” – 1 (Valts Variks) 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 

 
 

Variks pauž viedokli par savu balsojumu – viņš balsojumā nepiedalījās, jo, viņaprāt, vajadzēja 

apvienot otro un ceturto darba grupu. 

 

Priekšlikums netika atbalstīts, tāpēc Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 12 balsīm “Par” (Andris Ceļmalnieks, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – 1 (Aigars Vītols), “Atturas” – 4, (Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Indra Priede, Ineta Lazda), “Nepiedalās” – 1 (Juris Jerums),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Pagarināt Ķekavas novada domes 2023.gada 5.aprīļa lēmuma Nr. 26 “Par Ķekavas novada 

pašvaldības iestādes “Baldones Sporta komplekss” un Ķekavas novada pašvaldības 

aģentūras “Ķekavas novada pašvaldības sporta aģentūra” apvienošanu, uz apvienojamo 

iestāžu bāzes izveidojot jaunu iestādi”, protokols Nr.7, lemjošās daļas 2.punktā minēto 

termiņu līdz 2023.gada 1.septembrim. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

9. 
Par sadarbības līguma slēgšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.39:48) 

Par jautājumu Ineta Romanovska – Ministru kabinets šā gada 23.maijā izdeva noteikumus, kas 

regulē atbalstu Ukrainas bērnu vasaras nometņu organizēšanu, arī paredzot tam finansējumu 

1 800 000 euro apmērā. Nometnes tiek organizētas ar mērķi atbalstīt Ukrainas bērnu un 

jauniešu sociālizāciju un psihoemocionālā stāvokļa uzlabošanu, kā arī latviešu valodas prasmju 

pilnveidošanu. Nometnēs var piedalīties bērni no 1.līdz 12.klasei. Ķekavas novada pašvaldībai 

piešķirts finansējums 22 454 euro, kas paredzēts 97 bērniem. Lai saņemtu valsts finansējumu, 

nepieciešams parakstīt Sadarbības līgumu par programmas īstenošanu. Pašvaldības resursi šim 
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mērķim nav nepieciešami. Jautājumu izskatīja arī apvienotā komiteja un lēmuma projekts tika 

atbalstīts. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atbalstīt sadarbības līguma (pielikumā) slēgšanu ar Valsts izglītības satura centru par 

atbalsta programmas “Atbalsts Ukrainas un Latvijas bērnu un jauniešu nometnēm” 

īstenošanu.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

10. 
Par deklarācijas apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.42:46) 

Par jautājumu Ineta Romanovska – ar domes priekšsēdētāja šā gada 6.februāra rīkojumu tika 

izveidota darba grupa, kuras mērķis bija izstrādāt Ķekavas novada domes sēdē apstiprināmu 

deklarāciju, kurā uzskaitīti nozīmīgākie Ķekavas novada vēstures notikumi, pausta tās attieksme 

pret tiem, definētu turpmāk organizējamus atceres pasākumus un noteiktu kopjamās vietas. 

Darba grupā ietilpa Ķekavas novada muzeju darbinieki, viņi sanāca uz četrām sēdēm un 

izstrādāja deklarācijas projektu, kurai ir vairāki pielikumi. Tomēr deklarācija vēl ir 

papildināma, jo muzejiem pieejami vēl vairāk dati par vēstures notikumiem un objektiem. 

Lēmumprojekts aicinās izglītības un kultūras iestādes pievērst uzmanību, lai izglītojamie apgūtu 

arī novada vēstures pamatus, jo izglītības iestādes aizvien mazāk uzmanības velta vietējās 

vēstures notikumiem, tomēr tas ir pamats, lai izaudzinātu savas zemes patriotus. Komiteja 

lēmuma projektu atbalstīja, tomēr šī deklarācija vēl ir laika gaitā papildināma. 

Jautājumu sadaļā piedalās Jerums, Romanovska, Rasnace. 

Žilko komentē savu priekšlikumu. 

Jautājumu vairāk nav un Žilko atklāj debates. 

Debatē Ceļmalnieks, Rasnace, Pozņaks, Keisters, Putniņa, Jerums. 

Žilko slēdz debates un pauž savu sēdes vadītāja viedokli un viedokli par Jeruma priekšlikumu. 

Žilko konstatē, ka divi priekšlikumi iesniegti par vēlu, tāpēc par tiem netiks balsots.  

Jerums par vēlu iesniedzis priekšlikumus: 

- Iekļaut vēstures pieminekļu sarakstā Baldones observatoriju; 

- Iekļaut vēstures pieminekļu sarakstā Rāmavas muižas saimniecības ēku (pieder 

pašvaldībai, netiek apsaimniekota, kadastrs nr.80700070290002, "Rāmaviņa"). 

Tiek pārrunāts par iesniegto priekšlikumu precizēšanu. 

Tālāk Žilko aicina balsot par balsot par laikā iesniegtajiem priekšlikumiem. 
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1.priekšlikums no Jura Žilko – 

Papildināt hronoloģisko notikumu saraksta gala versiju ar informāciju par Ostvalda 

kanāla izbūves laiku un darbiem, sk. pielikumā, 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – 1 (Andris Ceļmalnieks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

2.priekšlikums no Jura Jeruma – 

Iekļaut hronoloģijas tabulā "Titurgas daudzdzīvokļu un sabiedrisko ēku apbūve" kā 

novadam nozīmīgu kultūrvēsturisku objektu, 

Atklāti balsojot 

ar 10 balsīm “Par” ((Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Elīna Rasnace, Indra 

Priede, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Rihards Gorkšs),  

“Pret” – nav, “Atturas” – 7 (Andris Ceļmalnieks, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

3.priekšlikums no Jura Jeruma – 

Iekļaut vēstures pieminekļu sarakstā Pļavniekkalna skolas ēku un ēku Skolas ielā 2, 

Ķekavā, kā Novadam nozīmīgus kultūrvēsturisku objektus, 

Atklāti balsojot 

ar 13 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, 

Juris Žilko, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs), “Pret” – nav, “Atturas” – 4 (Andris 

Ceļmalnieks, Gatis Līcis, Karina Putniņa, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Priekšlikumi atbalstīti, papildina lēmuma projektu un Žilko aicina balsot par papildināto 

lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis 

Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  

“Atturas” – 3 (Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Juris Jerums),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt deklarāciju par vēsturiskajiem notikumiem Ķekavas novadā un turpmāku 

rīcību vēsturiskās atmiņas saglabāšanai un tās pielikumu “Svarīgāko vēsturisko notikumu 

hronoloģija”. 

Lēmums pielikumā.  
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Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu – 

Pozņaks balsoja par, jo jau debatēs minēja, ka ir par vēsture objektu apzināšanu un šī jautājuma 

sakārtošanu, tomēr uzskata, ka pie šīs deklarācijas vēl ir jāpiestrādā. Viņš min piemēru par 

Katlakalna kapiem. 

Jerums balsojumā atturējās, jo jau minēja, ka svarīga ir arī rīcības sadaļa, kas iztrūkst. Viņš 

atgādina par domes deklaratīvo balsojumu par informatīvas plāksnes izvietošanu Uzvaras 

prospektā Baložos, tomēr viņš to neredz. 

 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 10:45 līdz plkst. 11:00. 

Žilko atsāk domes sēdi. 

 

 

ĪPAŠUMU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

11. 
Par zemes piešķiršanu nomā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:01:14) 

Par jautājumu Kristīne Legzdiņa – saņemts iesniegums no privātpersonas ar lūgumu piešķirt 

mazdārziņu. Šis ir jauns iesniegums, piedāvājums slēgt līgumu līdz 2024.gada 31.decembrim. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt nomā zemi 0,12 ha platībā (daļa no Ķekavas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma „Spriegumi”) I.K., nosakot zemes nomas līguma termiņu līdz 

2024.gada 31.decembrim, sakņu (ģimenes) dārza uzturēšanai, bez apbūves tiesībām. 

Lēmums pielikumā.  

 
 

 

12. 
Par zemes piešķiršanu nomā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:03:12) 

Par jautājumu Kristīne Legzdiņa – saņemts iesniegums no privātpersonas ar lūgumu piešķirt 

mazdārziņu, lēmums sagatavots par mazdārziņa piešķiršanu nomā līdz 2024.gada 

31.decembrim. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt nomā zemi 0,028 ha platībā (daļa no Ķekavas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma „Spriegumi”) L.U., nosakot zemes nomas līguma termiņu līdz 

2024.gada 31.decembrim, sakņu (ģimenes) dārza uzturēšanai, bez apbūves tiesībām. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

13. 
Par izsoles rezultātu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:04:36) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – kādu laiku atpakaļ dome lēma par īpašuma 

atsavināšanu, nododot to izsolei, izsole ir notikusi, piedalījās trīs dalībnieki un īpašumu nosolīja 

par 12580 euro. Izsoles uzvarētājs par īpašumu ir norēķinājies, tāpēc var pieņemt lēmumu par 

izsoles rezultātu apstiprināšanu.  

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt nekustamā īpašuma Agatas iela 12, Baloži, Elektronisko izsoļu vietnē 

 https://izsoles.ta.gov.lv no 2023.gada 2.maija līdz 2023.gada 1.jūnijam notikušās izsoles 

rezultātus. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

14. 
Par izsoles rezultātu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:05:56) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – identisks jautājums, šis ir pašvaldībai piederošs 

īpašums, kas tika nodots atsavināšanai, izsolē piedalījās divi dalībnieki un īpašumu atsavināja 

par 8180 euro. Izsoles uzvarētājs par īpašumu ir samaksājis, tāpēc sagatavots lēmuma projekts 

par izsoles rezultātu apstiprināšanu. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

 

https://izsoles.ta.gov.lv/
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Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt nekustamā īpašuma “Aviators 104”, Dzērumi, Ķekavas pagasts, Elektronisko 

izsoļu vietnē  https://izsoles.ta.gov.lv no 2023.gada 2.maija līdz 2023.gada 1.jūnijam 

notikušās izsoles rezultātus. 

Lēmums pielikumā.  

 

15. 
Par izsoles rezultātu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:07:53) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – arī šo īpašumu nodeva izsolei, piedalījās divi dalībnieki, 

īpašumu nosolīja par 4200 euro un izsoles uzvarētājs par īpašumu ir norēķinājies. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt nekustamā īpašuma “Restaurators 157”, Dzērumi, Ķekavas pagasts, 

Elektronisko izsoļu vietnē  https://izsoles.ta.gov.lv no 2023.gada 2.maija līdz 2023.gada 

1.jūnijam notikušās izsoles rezultātus. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

16. 
Par izsoles rezultātu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:09:00) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – arī šeit izsoļu vietnē beigusies šī īpašuma izsole, 

piedalījās tikai viens dalībnieks, tāpēc notika viens solis un īpašumu atsavināja par 3280 euro, 

izsoles uzvarētājs par īpašumu ir norēķinājies. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

https://izsoles.ta.gov.lv/
https://izsoles.ta.gov.lv/
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Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt nekustamā īpašuma “Rozītes Nr.49”, Baldones pagasts, Elektronisko izsoļu 

vietnē  https://izsoles.ta.gov.lv no 2023.gada 2.maija līdz 2023.gada 1.jūnijam notikušās 

izsoles rezultātus. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

17. 
Par telpu iznomāšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:10:26) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – saņemts iesniegums no uzņēmēja, kas šais telpās veic 

savu uzņēmējdarbību, ar lūgumu pagarināt nomas līgumu. Persona sniedz ārstniecības 

pakalpojumus. Sagatavots lēmuma projekts par nomas līguma pagarināšanu. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

  

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt nomā SIA “Berezovskis un Partneri” divas telpas ar kopējo platību 36,2 m2 platībā 

Meistaru ielā 43, Valdlaučos, Ķekavas pagastā, ārstnieciskās masāžas pakalpojumu 

sniegšanai, nosakot telpu nomas līguma termiņu līdz 2028.gada 31.decembrim. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

18. 
Par servitūta līguma slēgšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:11:45) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – saņemts iesniegums no privātpersonas ar lūgumu 

nodrošināt piekļuvi viņa īpašumam. Materiālos redzams ceļa servitūts pašvaldības īpašumā, 

tomēr tas nerisinās tālākās piekļuves iespējas šim īpašumam, tāpēc īpašnieks apņēmies par šo 

jautājumu mēģināt vienoties ar citu zemes īpašnieku. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

 

https://izsoles.ta.gov.lv/


1-2 ŠIS  DOKUMENTS  IR  ELEKTRONISKI  PARAKSTĪTS  AR  DROŠU  

ELEKTRONISKO PARAKSTU  UN  SATUR  LAIKA  ZĪMOGU  

 

 

15 

Slēgt līgumu ar A.Š. par ceļa reālservitūta nodibināšanu nekustamā īpašuma „Mežs Nr.45”, 

Odukalnā, Ķekavas pagastā, par labu nekustamajam īpašumam „Lūsēni”, Odukalnā, 

Ķekavas pagastā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

APVIENOTO KOMITEJU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

19. 
Par sadarbības līguma slēgšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:13:18) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – pēc būtības šis ir līguma pagarinājums, jo jau iepriekš 

pašvaldība bija noslēgusi sadarbības līgumu ar Daugmales pilskalna īpašnieku par šī 2,47 ha 

lielā zemes gabala izmantošanu. Līgums tiks pagarināts uz trīs gadiem, īpašnieka pārstāvis 

komitejā apliecināja, ka īpašnieku šī sadarbība apmierina un viņš ir gatavs šo sadarbību 

turpināt. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

  

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Slēgt sadarbības līgumu (pielikumā) ar G.A.T.par nekustamā īpašuma “Vectīči”, 

Daugmales pagastā, izmantošanu, ar mērķi gūt sabiedrisku labumu no Daugavas pilskalna 

(vēstures pieminekļa) popularizēšanas, saglabāšanas un brīvas piekļūšanas Daugmales 

pilskalnam un Daugavas upei, uz 3 gadiem. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

20. 
Par nekustamā īpašuma atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:14:58) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – šis ir piecu vienādu jautājumu bloks par pašvaldības 

īpašumu atsavināšanu, šie jautājumi izskatīti apvienoto komiteju sēdē. Šis ir 553 kv.m. liels 

zemes gabals,  kas novērtēts par  6100 euro un tiks nodots elektronisko izsoļu vietnē. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
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Atsavināt Ķekavas novada pašvaldības nekustamo īpašumu “Radiotehnika 20”, Dzērumos, 

Ķekavas pagastā, sastāvošu no zemes vienības 0,0553 ha platībā, pārdodot to izsolē. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

21. 
Par nekustamā īpašuma atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:16:38) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – nākamais atsavināmais īpašums ir 1694 kv.m. liels 

zemes gabals Baldonē, novērtēts par 27600 euro un tiks nodots izsolei. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot  

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldības nekustamo īpašumu Lauku iela 15, Baldonē, 

sastāvošu no zemes vienības 1694 kv.m. platībā, pārdodot to izsolē. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

22. 
Par nekustamā īpašuma atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:17:43) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – arī šis īpašums atrodas Baldonē, tas tiks atsavināts 

izsolē, īpašuma platība 1593 kv.m un vērtējums 22000 euro. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldības nekustamo īpašumu Draudzības iela 1A, Baldonē, 

sastāvošu no zemes vienības 1593 kv.m. platībā, pārdodot to izsolē. 

Lēmums pielikumā.  
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23. 
Par nekustamā īpašuma atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:19:11) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – arī šis īpašums tiks atsavināts caur elektronisko izsoļu 

vietni, īpašums ir 1157 kv.m.liels un tā vērtējums 17300 euro. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldības nekustamo īpašumu Kalna iela 2, Baldonē, 

sastāvošu no zemes vienības 1157 kv.m. platībā, pārdodot to izsolē. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

24. 
Par nekustamā īpašuma atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:20:35) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa - arī šo 9500 kv.m. lielo zemes gabalu nolemts nodot 

elektronisko izsoļu vietnē izsolei, tā sākotnējais vērtējums ir 5200 euro. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldības nekustamo īpašumu “Elkšņukalni”, Baldones 

pagastā, sastāvošu no zemes vienības 0,9500 ha platībā, pārdodot to izsolē. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

25. 
Par komisijas sastāva maiņu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:22:23) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – šā gada 6.jūnijā saņemts bērnu tiesību aizsardzības sadarbības 

grupas vadītājas iesniegums, kurā viņa lūdz viņu atbrīvot no sadarbības grupas sastāva un 

vienlaicīgi saņemts bāriņtiesas locekles iesniegums, kurā viņa pauž gatavību darboties šajā 

grupā. Sagatavots atbilstošs lēmuma projekts, kuru atbalstīja apvienotās komitejas sēdē. 

Inese Zenkova iepazīstina ar sevu un savu darba pieredzi. 
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Ceļmalnieks un Pozņaks uzdod jautājumus sadarbības grupas locekļa amata kandidātei. 

Jautājumu vairāk nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atbrīvot Sarmu Trumpekoju no darba Ķekavas novada bērnu tiesību aizsardzības 

sadarbības grupā un ievēlēt Inesi Zenkovu.   

Lēmums pielikumā.  

 

 

26. 
Par projekta iesnieguma iesniegšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:36:58) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – izskatot iespējas finansējuma saņemšanai veloinfrastruktūras 

attīstībai konstatēts,  ka saņemta Satiksmes ministrijas vēstule ar uzaicinājumu iesniegt 

pieteikumu investīciju projektu konkursā pieteikumu, ko tad pašvaldība arī grasās darīt. 

Pieteikums atbilst Ķekavas novada pašvaldības investīciju plānam. Projekta kopējās izmaksas ir  

3 250 910 euro, neskaitot pievienotās vērtības nodokli un attiecināmās izmaksas tiek segtas 

100% apmērā. Pievienotās vērtības nodokļa nomaksa notiek no pašvaldības budžeta, tāpēc 

paredzēts lūgt piešķirt aizdevumu šim mērķim. Projekta realizācijai būs iespējams saņemt 

avansu līdz 30% apmērā. Paredzētais veloinfrastruktūras garums ir gandrīz 10 km un 

izvietojums redzams pievienotajos dokumentos. Apvienotā komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu sadaļā piedalās Jerums, Ozoliņš, Aigars Vītols, Pozņaks, Žilko, Variks. 

Jautājumu vairāk nav un Žilko atklāj debates. 

Debatē Jerums. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atbalstīt projekta iesnieguma “Reģionāla mēroga veloinfrastruktūras attīstība Rīgas 

metropoles areālā, Ķekavas novadā” iesniegšanu Eiropas Savienības Atveseļošanas un 

noturības mehānisma plāna 1. komponentes “Klimata pārmaiņas un vides ilgtspēja” 1.1. 

reformu un investīciju virziena “Emisiju samazināšana transporta sektorā” 1.1.1.r. 

reformas “Rīgas metropoles areāla transporta sistēmas zaļināšana” 1.1.1.3.i. investīcijai 

“Pilnveidota veloceļu infrastruktūra” projektu iesniegumu atlasē par kopējo summu 

3 933 601,10  EUR. 

Lēmums pielikumā.  
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27. 
Par projekta īstenošanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:06:45) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko - sagatavots projekta pieteikums Eiropas finansējuma 

piesaistīšanai. Projekta mērķis ir veicināt ilgtspējīgu vietējās ekonomikas attīstību, 

koncentrējoties uz zaļās izaugsmes izaicinājumu un pāreju uz ilgtspējīgāku praksi energoresursu 

un transporta izmantošanā. Projekts tika pieteikts, un 31.maijā šī projekta īstenošana ir 

apstiprināta, tāpēc lēmums ir par projekta īstenošanu un finansējuma piešķiršanu. Projektā 

iesaistītas daudzas valstis, bet no Latvijas tajā piedalīsies tikai Ķekavas novada pašvaldība. 

Projekta budžets ir 73 525 euro, taču 80% finansē Eiropas reģionālās attīstības fonds, 10% 

finansējuma paredz Latvijas valsts budžets un Ķekavas pašvaldība finansē atlikušos 10%, kas ir 

7350 euro. Jautājumu izskatīja apvienotā komiteja, kas deva pozitīvu atzinumu. Kartiņai 

pievienots projekta apraksts, kurā redzamas aktivitātes, kuras varētu realizēt šī projekta 

ietvaros. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atbalstīt projekta “Zaļā pārkārtošanās mazpilsētās pie transporta koridoriem” (EcoCore) 

īstenošanu. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

28. 
Par projekta īstenošanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:11:45) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – līdzīgs jautājums, arī Eiropas savienības projekts, kuru šā gada 

31.maijā apstiprināja. Šī projekta mērķis ir uzlabot pašvaldības darbinieku prasmes, veidot 

jaunas organizatoriskās struktūras, lai veicinātu pilsonisko līdzdalību ieviešot inovācijas vietējā 

pārvaldē. Paredzēta arī pieredzes apmaiņa ar partneriem, kas ir 9 pašvaldības no dažādām 

Eiropas savienības valstīm. Arī šajā gadījumā Ķekavas pašvaldība ir vienīgais partneris no 

Latvijas. Šī projekta realizācija paredzēta līdz 2025.gada 31.decembrim. Finansēšanas modelis 

līdzīgs, kā iepriekšējam projektam un Ķekavas pašvaldības līdzfinansējums ir 6670 euro. 

Plānotās aktivitātes atrodamas pielikumā. Jautājumu izskatīja apvienotā komiteja un deva 

pozitīvu atzinumu. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
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Atbalstīt projekta “Līdzāspastāvēšanas un atvērtas pārvaldības aģenti (Agents of Co-

existence)” īstenošanu. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

29. 
Par aizņēmuma ņemšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:16:19) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – lēmumprojekts paredz aizņēmuma ņemšanu pašvaldības 

prioritārajam objektam – meliorācijas sistēmas sakārtošanai Ķekavā. Projekts paredz 

labiekārtošanu, tīrīšanu un pretplūdu pasākumus. Kopējās izmaksas sastāda nedaudz virs 200 

tūkstošiem euro. Pašvaldības budžetā šādu līdzekļu nav, tāpēc paredzēts ņemt aizņēmumu ar 

atmaksas termiņu uz 15 gadiem. Jautājumu izskatīja apvienotā komiteja un atbalstīja. 

Jautājumu sadaļā piedalās Pozņaks, Ozoliņš, Žilko, Variks, Jerums, Danovska. 

Jerums izsaka savu deputāta pieprasījumu – kādā attīstības stadijā atrodas meliorācijas 

sistēmas būvniecības projekts Baložos bijušās dārzkopības sabiedrības Buras teritorijā. 

Jautājumu vairāk nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Lūgt Pašvaldību aizņēmumu un galvojumu kontroles un pārraudzības padomei atļauju 

ilgtermiņa aizņēmuma saņemšanai prioritārajam projektam “Pašvaldības nozīmes 

koplietošanas ūdensnoteka, meliorācijas kadastra numurs 413241:00, pik. 00/00 -45/10 

atjaunošana Ķekava, Ķekavas pagasts, Ķekavas novads”, kas atbilst pašvaldības 

apstiprinātajai attīstības programmai un nodrošina lietderīgu investīciju īstenošanu 

pašvaldības autonomās funkcijas izpildei, paredzēto būvdarbu realizācijai no Valsts kases 

līdz 161 019,86 EUR apmērā ar izņemšanu vidējā termiņā.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

30. 
Par sadarbības grantu programmas īstenošanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:28:05) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – izskatot jautājumu par dalību šajā grantu programmā 

2023.gadā konstatēts, ka šis projekts atbilst aktivitātēm, kas paredz uzņēmēju ienākšanu novadā. 

Pašvaldība šajā grantu programmā piedalās jau no 2018.gada, arī pērn uzņēmēji pieteicās un 

uzvarētājus noteica konkursa kārtībā, pašvaldība piešķīra grantu nominētajam uzvarētājam. 

Šajā projektā piedalās vairāki dalībnieki – pierīgas pašvaldības un SEB banka. Lēmuma projekts 

atbalstīt dalību šajā programmā arī šogad, noslēdzot sadarbības līgumu starp grantu 

programmas partneriem. Līgums paredz, ka Ķekavas pašvaldība piedalās ar līdzfinansējumu, 
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kas nepārsniedz 10 tūkstošus euro, summa paredzēta pašvaldības šā gada budžetā. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atbalstīt un apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības dalību grantu programmā 

“(ie)dvesma” un sadarbības veidošanā, un noslēgt sadarbības līgumu (pielikumā) ar 

Jūrmalas valstspilsētas pašvaldību, Mārupes novada pašvaldību, Olaines novada 

pašvaldību, Siguldas novada pašvaldību, Ropažu novada pašvaldību un AS “SEB banka”. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

31. 
Par konkursa izbeigšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:31:15) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – 2022.gada 14.septembra lēmums paredzēja šāda konkursa 

organizēšanu, tā laikā tika saņemts viens piedāvājums par īpašuma Pliederu ielā 22 telpu nomu 

vai pirkumu. Šo piedāvājumu izvērtēja neatkarīgs vērtētājs, tomēr vērtēšana ieilga un rezultātu 

pašvaldība saņēma šā gada maijā. Jautājumu izskatīja apvienotā komiteja un lēma konkursu 

izbeigt bez rezultāta, informējot par to pretendentu. 

Jautājuma sadaļā piedalās Jerums, Žilko, Danovska. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, 

Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

“Pret” – nav, “Atturas” – 2 (Dace Cīrule, Juris Jerums),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izbeigt konkursu “Nomas/pirkuma objekta - nekustamā īpašuma/telpu Ķekavas novada 

iedzīvotāju veselīga dzīvesveida veicināšanai un attiecīgas sporta infrastruktūras 

nodrošināšanai” bez rezultāta. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

32. 
Par naudas balvas piešķiršanu sportistiem 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:38:07) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – nesen sporta dzīvē notika priecīgs notikums – pasaules kausa 

izcīņā 3x3 basketbolā Latvijas izlases komanda pirmo reizi vēsturē ieguva bronzas medaļas, 

komandā spēlē arī divi Ķekavas novada iedzīvotāji. Līdz ar to sagatavots lēmuma projekts par 
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naudas balvas piešķiršanu abiem sportistiem. Jautājumu izskatīja apvienotā komitejā, kur lēma 

piešķirt naudas balvu 3000 euro apmērā katram sportistam. 

Jautājumu sadaļā piedalās Līcis, Pūriņa, Aigars Vītols, Žilko, Zvaigzne, Pozņaks, Keisters, 

Jerums, Variks. 

Cīrule komentē savu priekšlikumu. 

Jautājumu vairāk nav un Žilko atklāj debates. 

Debatē Pozņaks, Jerums. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par iesniegtajiem priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Daces Cīrules –  

Piešķirt Ķekavas novada iedzīvotājam Naurim Miezim un Agnim Čavaram, kuri 2023.gada 

jūnijā Austrijā, Vīnē, Pasaules kausa izcīņā 3x3 basketbolā vīriešiem izcīnīja bronzas 

godalgu Latvijas izlases 3x3 basketbola komandas sastāvā, naudas balvu EUR 5 000,00 

(pieci tūkstoši euro) pēc nodokļu nomaksas no Ķekavas novada pašvaldības 2023.gada 

budžeta sadaļas “Līdzekļi neparedzētiem gadījumiem”, līdzvērtīgi kā atbalstīti pārējie 

komandas biedri no citām pašvaldībām. 

Atklāti balsojot 

ar 4 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Dace Cīrule, Indra Priede, Juris Jerums),  

“Pret” – 5 (Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Juris Žilko, Rihards Gorkšs, Voldemārs 

Pozņaks), “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

2.priekšlikums no Voldemāra Pozņaka –  

No lēmumprojekta izslēgt 2. un 3.punktu, kā arī summu 5000,00 eiro nomainīt uz 3000,00 

eiro, 

Atklāti balsojot 

ar 2 balsīm “Par” (Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – 5 (Aigars Vītols, Dace 

Cīrule, Indra Priede, Juris Žilko, Rihards Gorkšs), “Atturas” – 11 (Andris Ceļmalnieks, 

Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

Pozņaks pauž viedokli par savu balsojumu – viņš saka paldies Varikam par to, ka viņš tur doto 

vārdu un atbalstīja šo priekšlikumu. Pozņaks uzskata, ka lēmuma teksts ir neveikls un mulsina 

cilvēkus. Viņš pauž viedokli, ja pašvaldība ir patstāvīga savos lēmumos, tad šādas atsauces uz 

citu pašvaldību lēmumiem, nav korektas. 

 

Neviens no priešlikumiem netika atbalstīts, tāpēc Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
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Piešķirt Ķekavas novada iedzīvotājiem A.Č. un N.M., kuri 2023.gada jūnijā Austrijā, Vīnē, 

Pasaules kausa izcīņā 3x3 basketbolā vīriešiem izcīnīja bronzas godalgu Latvijas 3x3 

basketbola komandas sastāvā, naudas balvu EUR 3 000,00 pēc nodokļu nomaksas no 

Ķekavas novada pašvaldības 2023.gada budžeta sadaļas “Līdzekļi neparedzētiem 

gadījumiem”. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu –  

Aigars Vītols neskatoties, ka tika samazināta lēmumā sākotnēji ierakstītā summa, viņš tomēr 

balsoja par sportistu novērtēšanu un naudas balvas piešķiršanu, neskatoties uz piešķiramo 

summu. 

Cīrule paskaidro, ka apvienoto komiteju sēdē piedalījās attālināti, tāpēc viņai bija problēmas ar 

priekšlikuma sagatavošanu, tāpat viņa nepamanīja, ka summa tika samazināta. Cīrule uzskata, 

ka sportisti startēja komandā, tādēļ arī apbalvojumam jābūt līdzvērtīgam. Viņa saka paldies 

tiem, kas viņas priekšlikumu atbalstīja. 

Līcis atbalstīja lēmumu, tomēr šis ir kārtējais priekšlikums, kuru iesniedz opozīcija, un kurš tika 

atbalstīts. 

Jerums precizē, ka priekšlikums tika atbalstīts par 3/5. 

 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 13:15 līdz 14:40. 

Žilko atsāk domes sēdi. 

 

33. 
Par gada publiskā pārskata apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:39:16) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – izskatot jautājumu konstatēts, ka tas atbilst normatīvo aktu 

prasībām un satur visu nepieciešamo informāciju. Pārskats ir apjomīgs, tas izskatīts apvienotajā 

komitejā un atbalstīts. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības publisko pārskatu par 2022.gadu.  

Lēmums pielikumā.  
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34. 
Par grozījumiem budžetā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:42:20) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – izskatot visu pašvaldības stuktūrvienību budžeta izpildi un 

pieprasījumus uz 1.maiju konstatēts, ka pieprasījumi ir pamatoti. Sagatavots atbilstošs lēmuma 

projekts, pielikumi un paskaidrojumu raksts. Tālāk Žilko sniedz sīkāku skaidrojumu par 

piedāvātajām izmaiņām budžetā. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Žilko, Pūriņa, Akmens, Zelčs, Vanaga, Danovska, 

Jansone, Zvaigzne. 

Aigars Vītols iesniedzis priekšlikumu – “Lai iepazītos ar budžetā paredzēto darbu izpildes gaitu, 

informēt domi par budžetā paredzēto projektu (projektēšanas darbi un būvniecības) gaitu, 

izskatot attiecīgos jautājumus atbilstošās domes komitejas sēdēs!” 

Žilko secina, ka šis priekšlikums neattiecas uz lēmuma projektu, tāpēc novirza to izskatīšanai 

nākamajā apvienoto komiteju sēdē. 

Jautājumu vairāk nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.10/2023 “Grozījumi 

Ķekavas novada pašvaldības 2023.gada 8.februāra saistošajos noteikumos Nr.1/2023 “Par 

Ķekavas novada pašvaldības 2023. gada budžetu”” un to paskaidrojuma rakstu  

Lēmums pielikumā.  

 

 

35. 
Par darba tiesisko attiecību turpināšanu ar izpilddirektori 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:10:31) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – 2021.gada 17.novembrī dome pieņēma lēmumu par 

izpilddirektores iecelšanu amatā, 2023.gada 1.janvāri spēkā stājās jaunais Pašvaldību likums, 

kas nosaka jaunu kārtību, kādā ieceļams amatā izpilddirektors un noteiktas arī prasības, kādām 

viņam jāatbilst. Savukārt likuma pārejas noteikumi paredz, ka šāds lēmums par izpilddirektora 

darba attiecību turpināšanu pašvaldībām jāpieņem līdz šā gada 30.jūnijam, ja vien kandidāts 

piekrīt viņa iecelšanai amatā. Pašvaldība ir saņēmusi Jolantas Jansones apliecinājumu, ka viņa 

ir gatava turpināt darbu izpilddirektores amatā un ka viņa atbilst visiem likumā noteiktajiem 

kritērijiem. Pamatojoties uz virkni likuma normu un izpilddirektores iesniegumu sagatavots 

lēmuma projekts par darba attiecību turpināšanu, kuru atbalstīja apvienotā komiteja, tāpēc tas 

virzīts uz domes sēdi. 

Jautājumu sadaļā piedalās Jēkabsone, Jansone, Variks, Žilko, Pozņaks, Putniņa, Keisters. 

Jautājumu vairāk nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Turpināt darba tiesiskās attiecības ar Ķekavas novada pašvaldības izpilddirektoru Jolantu 

Jansoni un iecelt viņu Ķekavas novada pašvaldības izpilddirektora amatā uz pieciem 

gadiem. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

36. 
Par pašvaldības dalību biedrībā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:38:40) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – nākamie desmit jautājumi pēc būtības ir vienādi par 

pašvaldības dalības turpināšanu vai apturēšanu dažādās biedrībās un nodibinājumos. Minētā 

prasība izriet no jaunā Pašvaldību likuma, kas nosaka dalību biedrībās izvērtēt līdz šā gada 

30.jūnijam, likums arī paredz trīs kritērijus, no kuriem vismaz vienam jāizpildās, lai varētu 

saglabāt dalību biedrībā. Vides aizsardzības un reģionālās attīstības ministrijas skaidrojumā 

noteikts, ka pašvaldībai jāizvērtē, vai dalība biedrībā ir tā vienīgā forma, kādā var sasniegt 

rezultātus. Pie katra no nākamajiem jautājumiem ir pievienots juristu veiktais izvērtējums. 

Attiecībā uz konkrēto lēmuma projektu, tad, ņemot vērā izvērtējumu, sagatavots lēmuma 

projekts, kas paredz turpināt dalību šajā biedrībā. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Turpināt Ķekavas novada pašvaldības dalību biedrībā “Rīgas un Pierīgas pašvaldību 

apvienība “RĪGAS METROPOLE”” 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

37. 
Par pašvaldības dalību biedrībā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:43:36) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – arī par dalību šai biedrībā veikts apjomīgs izvērtējums un 

sagatavots lēmums par darbības izbeigšanu šai biedrībā. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izbeigt Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada centrālā administrācija” 

dalību biedrībā “Latvijas tūrisma informācijas organizāciju asociācija “LATTŪRINFO””. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

38. 
Par pašvaldības dalību biedrībā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:46:47) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – sagatavotais lēmuma projekts paredz turpināt dalību šajā 

biedrībā. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Turpināt Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada bāriņtiesa” dalību 

biedrībā “Latvijas bāriņtiesu darbinieku asociācija”. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

39. 
Par pašvaldības dalību biedrībā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:47:57) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – sagatvotais lēmuma projekts un atzinums paredz izbeigt 

pašvaldības dalību šajā biedrībā. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izbeigt Ķekavas novada pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas Pilsētu savienība”. 

Lēmums pielikumā.  
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40. 
Par pašvaldības dalību biedrībā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:49:04) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – attiecībā uz šo biedrību ziņojums un lēmuma projekts paredz 

turpināt dalību biedrībā. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Turpināt Ķekavas novada pašvaldības dalību biedrībā “Partnerība “Daugavkrasts””. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

41. 
Par pašvaldības dalību biedrībā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:50:34) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – ziņojums un lēmuma projekts paredz izbeigt dalību šajā 

biedrībā. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izbeigt Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada centrālā administrācija” 

dalību biedrībā “Latvijas Lauku tūrisma asociācija “Lauku ceļotājs””. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

42. 
Par pašvaldības dalību biedrībā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:52:08) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – arī attiecībā uz šo biedrību, ziņojums un lēmuma projekts 

paredz izbeigt dalību biedrībā. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izbeigt Ķekavas novada pašvaldības dalību biedrībā “Zemgales Tūrisma Asociācija”. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

43. 
Par pašvaldības dalību biedrībā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:53:11) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – attiecībā uz šo biedrību lēmums un ziņojums ir atšķirīgs, jo tie 

paredz likvidēt šo biedrību. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Likvidēt biedrību “Sporta klubs Ķekavas novads”. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

44. 
Par pašvaldības dalību biedrībā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:54:53) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – sagatavotais lēmuma projekts un ziņojums paredz beigt dalību 

šajā biedrībā bet tikai ar šā gada 31.decembri. Šāds termiņš noteikts, lai pašvaldība varētu 

pabeigt realizēt kopīgi iesāktos projektus. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izbeigt Ķekavas novada pašvaldības dalību biedrībā “Zied zeme”, izstājoties no tās 

2023.gada 31.decembrī. 

Lēmums pielikumā.  
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45. 
Par pašvaldības dalību biedrībā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:56:42) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – sagatavotais lēmuma projekts un atzinums paredz izbeigt dalību 

šajā biedrībā arī nosakot termiņu 2023.gada 31.decembris, un iemesls arī ir pabeigt iesāktos 

projektus. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izbeigt Ķekavas novada pašvaldības dalību biedrībā “Pierīgas tūrisma asociācija”, 

izstājoties no tās 2023.gada 31.decembrī. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

PIEBALSOTIE JAUTĀJUMI 

46. 
Par izsoles rezultātu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:58:36) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – šis ir pēdējais no iepriekšējā bloka jautājumiem par 

nekustamo īpašumu atsavināšanu izsoles ceļā. Šajā izsolē piedalījās viens dalībnieks, kurš 

īpašumu iegādājās par 3300 euro. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt nekustamā īpašuma “Rukolas”, Plakanciems, Ķekavas pagasts, Elektronisko 

izsoļu vietnē  https://izsoles.ta.gov.lv no 2023.gada 2.maija līdz 2023.gada 1.jūnijam 

notikušās izsoles rezultātus. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

 

 

 

https://izsoles.ta.gov.lv/
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47. 
Par finansējuma piešķiršanu sportistam 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:00:04) 

Par jautājumu ziņo Ilze Lisovska – 19.jūnijā saņemts iesniegums no Sporta skolas direktora ar 

lūgumu atbalstīt sportista dalību Eiropas čempionātā. Sportists darbojas brīvajā cīņā un lūgums 

atbalstīt ar 720 euro aviobiļešu un akreditācijas izdevumiem.  Pašvaldību likums nosaka, ka 

pašvaldībai ir pienākums atbalstīt sportistus, tāpēc lūgums atbalstīt šī sportista gatavošanos 

sacensībām Ungārijā. Lisovska papildus informē, ka šī sporta veida federācija apmaksā dalību 

sportistiem no 18 gadu vecuma, bet šim sportistam ir tikai 15 gadu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Ceļmalnieks, Pozņaks, Cīrule, Lisovska, Keisters, Vancāns, Putniņa, 

Variks, Jerums. 

Jautājumu vairāk nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt finanšu līdzekļus 720,00 euro apmērā L.K. dalībai Eiropas čempionātā no 

2023.gada 6.jūlija līdz 2023.gada 9.jūlijam Kaposvarā, Ungārijā. 

Lēmums pielikumā.  

 

Sēdi slēdz plkst. 16:22. 

 

Sēdes vadītājs       Juris Žilko 

Saskaņā ar Pašvaldību likuma 38.panta ceturto daļu un Ķekavas novada pašvaldības nolikuma 

36.punktu sēdes vadītāja Jura Žilko vietā protokolu paraksta viņa pienākumu izpildītājs 

Ķekavas novada domes priekšsēdētāja 2.vietnieks   (1PARAKSTS)   Valts Variks 

 

Sēdes protokolētāja: (2PARAKSTS)   Vija Milbrete 

 


